
Jegyzőkönyv
A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság

2022. március 23-i
NYILVÁNOS üléséről

Az  ülés  helye: Budaörsi  Polgármesteri  Hivatal  II.  emelet  nagyterem  (2040  Budaörs,
Szabadság út 134.)

Jelen voltak: Laczik Zoltán elnök, Stift Nándor, Monostori-Kalovits Márk, Farkas Benedek,
Kisberk Balázs, dr. Czuczor Gergely képviselők és Spányik József, Matuszkáné Papp Ilona,
Betlehem Csaba, dr. Bereczki Krisztina külsős bizottsági tagok,.

Igazoltan távol: Keller-Deák Kristóf képviselő. 

Jelen voltak továbbá  : 
Tanácskozási joggalt: Biró Gyula alpolgármester, Löfler Dávid képviselő, Dr. Ritter Gergely.
Polgármesteri  Hivatal  részéről: Vágó  Csaba  kabinetvezető,  Lőrincz  Mihály  műszaki
ügyosztályvezető.
Skype-on vett részt: Barta Gáborné pénzügyi irodavezető.

Jegyzőkönyvvezető: dr. Sándor Anett

Laczik Zoltán  elnök: Tisztelettel köszönt mindenkit a Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottság ülésén.  Megállapította, hogy a Bizottság  11 tagja közül  10 tag jelen van,
határozatképes és az ülést 905 órakor megnyitotta. Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkérte Farkas
Benedek bizottsági tagot, aki jelezte, hogy vállalja a feladatot. 
A Bizottság 10 egyhangú igen szavazattal támogatta, hogy Farkas Benedek bizottsági tag
legyen a mai ülés jegyzőkönyvének aláírója.  

Laczik Zoltán  elnök: Ismerteti,  hogy a meghívóhoz képest  egy sürgősségi  előterjesztés
érkezett:  „Budaörsi Fesztivál kiegészítő támogatása” c. előterjesztés, melyet a Bizottság 10
igen  szavazattal  elfogadott  és  napirendre  vett. További  észrevétel  nem  volt,  feltette
szavazásra  a  módosítás  szerinti  napirendet,  melyet  a  bizottság 10  egyhangú  igen
szavazattal elfogadott.

8/2022. (III.23.) KMISB sz. határozat
Napirend és jegyzőkönyv aláíró megválasztása

A. Jegyzőkönyv aláíró megválasztása
Budaörs Város Önkormányzat  Képviselő-testületének Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy Farkas Benedek képviselő bizottsági tagot választja meg, a
jegyzőkönyv bizottsági tag aláírójának.  

B. Napirend:

NYILVÁNOS ülés:

I. Testületi Hatáskör: 

1.) Ukrajnai menekültek, az Illyés Gyula Gimnázium kérelme
2.) Budaörsi Fesztivál kiegészítő támogatása



II. Bizottsági Hatáskör: 

3.) A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2022. évi Munkaterve

Napirend előtti hozzászólás nem volt. 

Napirendek tárgyalása:

I. Testületi Hatáskör:

1.) Ukrajnai menekültek, az Illyés Gyula Gimnázium kérelme

Vágó  Csaba  kabinetvezető:  Ismerteti  az  előterjesztést. Az  ukrajnai  helyzet,  az  orosz
agresszió  egyre  inkább  eszkalálódik  és  ez  egyre  tömegesebb  Ukrajnából  érkező
menekülteket  eredményez,  aminek  nyilvánvalóan  lesz  hatása  a  városban  is.  A korábbi
napokban is, azzal szembesültek, hogy olyan országos koordináció a kormányzat részéről
nem történt  az ügyben,  leszámítva a  hétvégi  akciót,  amikor  a menekültek elhelyezésére
szolgáló civilek által működtetett ellátórendszert megszüntették, felszámolták. Ezeknek lesz
nyilván egy előnyösebb megoldása, ami egyelőre nem látszik, inkább csak a fejetlenség. Az
látszik  viszont,  hogy  a  várost  sem fogja  érintetlenül  hagyni,  hogy  Ukrajnából  elég  nagy
számú menekült – nem migránsra, ezt nyilván kitalálták, hogy változott a széljárás, és ők
nem migránsok, hanem menekültek – érkezik, ezeknek az embereknek az elhelyezésével
nyilván lesz mit tenni, és lesz egy két olyan helyzet, amiben intézkedni kell. Ez az egyik ilyen,
ami baráti, szakmai ismeretségi körön keresztül, belül zajló megkeresés volt. A továbbiakat
meglátják. Ha már a KMISB akkor határozott és nagy bizonytalanságot tükröző kérdése van.
Kapnak mindenféle levelet és a város intézményeinek jelentenie kell,  hogy hány ukrajnai
menekültet tanítanak, vagy nevelnek most, de ha ez tömegessé válik, akkor nem tudja, hogy
fogják  ezt  megoldani.  Erre  nézve  nem  látott  még  koncepciót,  semmilyen  részről.
Gyakorlatilag ez egy következő helyzet  lesz,  amikor az itt  elhelyezetteknek – és nagyon
reméli, hogy tudnak majd ilyen típusú segítséget nyújtani – hogyan tudnak a nevelésükről és
oktatásukról gondoskodni.

Laczik  Zoltán  elnök:  Felteszi szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a  bizottság  10
egyhangú igen szavazattal elfogadott. 
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Ukrajnai menekültek, az Illyés Gyula Gimnázium kérelme

1. Budaörs  Város  Önkormányzat  Képviselő-testület  Közoktatási,  Művelődési,  Ifjúsági  és
Sport Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy támogassa a Budaörsi  Illyés
Gyula  Gimnázium  kérelmét,  miszerint Budaörs  Város  tulajdonában  lévő  Budaörs,
Templom  tér  12.  szám  alatti  ingatlan  emeleti  szálló  részén  lévő  szobákból  3  db-ot
térítésmentesen  biztosít  az  ukrajnai  testvériskolán  keresztül  érkező  menekült
személyeknek.

2. A szobákat  2022.  december  31-ig  szerződéssel  átadja  az  Illyés  Gyula  Gimnázium
Alapítványa  részére  azzal,  hogy  abban  csak  az  Ukrajnából  érkező  menekült
személyeket szállásolhatják el.

3. A bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy a  Budaörsi  Latinovits  Színház  a
2022. március 27-i előadás teljes jegyár bevételét, valamint az azon a napon keletkezett
jegyforgalom bevételét az Ukrajnai menekültek megsegítésére ajánlja fel úgy,  hogy a
Magyar Vöröskereszt Pest Megyei Szervezetének támogatást nyújt.



4. A 3. pont szerinti támogatás összegével megegyezően Budaörs Város Önkormányzat
2022. évi költségvetéséről szóló 1/2022. (II.25.) sz. önkormányzati rendelet 21. melléklet
(Budaörsi Latinovits Színház) I.5.3. Működési célú támogatások államháztartáson kívülre
sor nő, ezzel egyidejűleg az I.3.4. Egyéb dologi kiadások sor csökken.

2.) Budaörsi Fesztivál kiegészítő támogatása

Laczik  Zoltán  elnök:  Az  előterjesztéshez  kérdés,  észrevétel  nem  érkezett,  így  felteszi
szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a  bizottság  10  egyhangú  igen szavazattal
elfogadott. 
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Budaörsi Fesztivál kiegészítő támogatása

Budaörs Város Önkormányzat Képviselő-testület Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Kőporosy Bt. részére további 500.000 Ft
támogatást  biztosítson  a  Budaörs  Fesztivál  városi  nagyrendezvény  2022.  május  11-15.
közötti  programjainak  megvalósítására  a  Budaörs  Város  Önkormányzat  2022.  évi
költségvetéséről  szóló  1/2022.  (II.  25.)  önkormányzati  rendelet  3.  sz.  melléklet  5.  Egyéb
működési célú kiadások 5. Általános tartalék keret sor terhére.

II. Bizottsági Hatáskör:

3.) A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2022. évi Munkaterve

Laczik Zoltán elnök: Ismerteti az előterjesztést. 

dr. Czuczor Gergely képviselő:  A javaslat,  amit  a TFVB ülésen előterjesztett  nem jöhet
létre, mivel A PEB elfogadta a munkatervét, és így ütközés lenne. 2006 óta KMISB tag és a
korábbi  években  mindig  kedden  délután  tartották  az  ülést.  Kérdezi,  hogy  ez  miért  nem
lehetséges most. Javasolja, hogy térjenek vissza a korábbi struktúrára, hogy kedd délután
15:00-kor vagy 15:30-kor kezdődik a KMISB ülése.

Stift Nándor képviselő: A szerdai napba, ha bármi időkorlátot csúsztatnak, bármit előrébb
hoznak, abban maximálisan partner. Évek óta úgy szervezi a napirendjét, hogy kedd délután
neki  elfoglaltsága  van.  Kedden  nem  tud  jön.  Évek  óta  megy  a  horgász  szakkör  19
kisgyerekkel, 4 felnőttel. Ezt nem tudja átteni.

Betlehem Csaba külsős bizottsági tag: Kérdezi, hogy a szerda 16:00 óra jó-e?

Laczik Zoltán elnök: A PEB ülése 15:00-kor kezdődik és nem biztos, hogy 16:00 órára vége
van. Kérdezi Stift Nándort, hogy mit ért az időpontok csúsztatása alatt?

Stift Nándor képviselő: Arra gondolt, hogy mivel a KMISB általában maximum egy óra alatt
el tudja végezni a feladatát – a PEB nem tudja – az lehetne a kompromisszum, hogy a
KMISB ülést kezdjük 15 órakor és a PEB ülést 16 órakor.

Vágó Csaba kabinetvezető: Miatta lehetne 20 órakor is kezdeni, de ha lehet ezt kerüljék.
Azt javasolja, hogy ne most ötleteljenek. Javasolja, hogy fogadják el az előterjesztés szerint,
azzal együtt, hogy amikor lement a testületi ülés és a következő napokban az áprilisi ülés
előtt találnak egy olyan időpontot, ami mindenkinek elfogadható. Az, hogyha ezt most így
elfogadják,  az  nem azt  jelenti,  hogy ez így lesz,  hanem egy következő előterjesztésben
módosítják majd, amit most elfogadnak.



dr. Czuczor Gergely képviselő: A javaslatát visszavonja.

Laczik  Zoltán  elnök: Felteszi  szavazásra  a  határozati  javaslatot,  melyet  a  bizottság  10
egyhangú igen szavazattal elfogadott. 
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A Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság 2022. évi Munkaterve

Budaörs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Közoktatási, Művelődési, Ifjúsági és
Sport Bizottsága úgy dönt, hogy a 2022. évi Munkatervét – melléklet szerint – elfogadja.  

Határidő: folyamatos
Felelős: Bizottsági elnök
Végrehajtás végzi: Jegyzői Iroda

Laczik Zoltán elnök: Több napirend nem lévén, az elnök megköszönte a munkát és 915-kor
bezárta az ülést.

k.m.f.

Farkas Benedek Laczik Zoltán
jegyzőkönyv-hitelesítő elnök
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